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9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
 
Tomko: 
Všimol som si, že mestská plaváreň už je pred dokončením, čo sa týka I. etapy, je tam 
umiestnený bilbord pred mestskou plavárňou. Chcem sa spýtať, bude nejaká II. etapa 
a v akom časovom období sa uskutoční tá druhá etapa tejto mestskej plavárne.  
 
PhDr. Čižmár: 
Rekonštrukcia plavárne a odprezentovaná štúdia, je štúdiou, ktorá predstavuje možnosti, 
akým spôsobom je možné rekonštruovať plaváreň, v ktorej tá prvá fáza sa rozbehla a sa 
ukončuje. Je tam predstavená vízia – štúdia, ako by táto plaváreň pri konečnej realizácii 
mohla vyzerať, čo by mohla obsahovať. Samozrejme je to podmienené získaním ďalších 
finančných prostriedkov na túto rekonštrukciu. Ide o to, aby bola jasná predstava, čo touto 
rekonštrukciou na základe predloženého návrhu projektanta môže vzniknúť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


